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Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 25. oktober 2018 kl. 1630-1830. 
Jeanette sørger for forplejning 

 
Referat: 
 
1) Orientering: 

a) Formanden 
Lene J. efterspørger, hvor mange som deltager til skolebestyrelsesarrangementet i 
Kirke Såby. Umiddelbart deltager de fleste fra SB. Vi vender tilbage til dette punkt 
senere.  
 

b) Elevrådet 
Der har været afholdt møde, hvor formand samt fælleselvrådsrepræsentanter blev 
valgt. Der var fokus på toiletforhold. Der skal være flere kønsopdelte toiletter – 
elevrådet arbejder videre med dette. 
 

c) Personalet 
Der har selvfølgelig været lidt reaktioner på at vi skulle sige farvel til nogle kollegaer, 
men omvendt giver det også mulighed for at se nye sider og andre løsningsforslag.  
 

d) Skoleledelsen 
Vi har sagt farvel til en pædagog samt en lærer i afd. B. Det betyder, at der kommer til 
at være nogle rokeringer i personalet. Vi skal endvidere etablere en ny 
undervisningsgruppe frem til sommerferien, da vi skal modtage nogle nye elever, som 
ikke kan rummes i de nuværende grupper. Dette betyder, at vi slår nogle stillinger op 
og forventer at afholde ansættelsessamtaler i uge 47 eller 48. 
Vi arrangerer en LAN-aften/klubaften d. 16. november, som skolen står for. 
Lene E. og Tina har været til møde med Ungdomsskolens leder vedr. klubtilbud. Vi 
har fået tilsagn om at ungdomsskolen gerne vil finansiere tilbuddet. Det vil være 
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Firkløverskolens personale, som er på i klubtilbuddet. SB er positive overfor, at 
eleverne skal betale kontingent på 276 kr. årligt. Vi forventer at kunne starte 
klubtilbuddet op i januar.  
 

2) Sine Jung kommer og følger op på VIVE trivselsmålingen (+DIG), som Firkløverskolen 
deltog i. 
Sine oplyser om +DIG projektet herunder resultaterne fra de seneste to års 
undersøgelser. Fokus på hvordan vi hjælper de ensomme unge. Firkløverskolen har i 
2018 været med i undersøgelsen.  
Det problematiseres, at de børn i Lejre kommune, som ikke går i skole i Lejre, ikke er en 
del af undersøgelsen. Dette kan give et skævt billede.  
På Firkløverskolen har 90 % af eleverne i 5. – 8. klasse deltaget i undersøgelsen. I 
undersøgelsen ses et fald i antallet af ensomme børn og unge fra 2017 til 2018 set i hele 
Lejre kommune. I undersøgelsen ses det, at de ensomme børn og unge har sværere ved at 
tale med voksne end de ikke ensomme.  
22 elever deltog fra Fikløverskolen, 20 elever færdiggjorde spørgeskemaerne. På 
Firkløverskolen ligger eleverne en anelse lavere end gennemsnittet i Lejre, men på niveau 
med resten af landet. Undersøgelsen viser, at der ikke er flere ensomme børn og unge på 
Firkløverskolen end på de andre skoler i Lejre. 
+DIG har pt gang i flere projekter om bl.a. unge sårbare som tilbydes fritidsjob, 
Læseheste i daginstitutioner, Hackaton samt d. 10. december afholdes et arrangement om 
at inkludere børn og unge med synlige og usynlige handicaps i idrætsforeningerne. Sine 
sender en invitation til LE, som videreformidles til SB 
 

3) Økonomi- og budgetopfølgning - bilag kommer ved mødet. 
Vi forventer forsat budgetoverholdelse.  
 

4) Skolebestyrelseskursus d. 5. november. 
Hannah kan ikke deltage, resten af SB tilmeldes. 

5) Gennemgang og revidering af princip om sund kost på Firkløverskolen. 
Jeanette tilbyder at se på kostpolitikken og lave et bud på baggrund af vores input.  
Generel debat omkring forskelligheden i vores elevers behov, madkultur og læring.  
Jeanette vil gerne komme og brede politikken ud sammen med vores personale. 
Fokus på fx to ben – det sociale og det læringsmæssige i måltidet/maden 
TS ser på om kostpolitikken kan sendes som Word dokument til Jeanette. 
 

6) Evt. 
Jeanette har deltaget i forældremøde i afd. A. Der har været en samtale om, at der er 
et behov for at busselskabet er klædt bedre på til at møde eleverne. Kan man få 
genopfrisket forventninger og retningslinjer? Skolen kunne fx skrive ud og præcisere 
kontaktoplysninger. 
Henrik kontakter Britt og prøver at få kontrakten tilsendt, så den kan gennemgås. 
Spørgsmål om der må medbringes cykler. Det må der gerne, men alle eleverne skal 
bære cykelhjelm. 
Dialog om hvordan vi håndterer elevernes netadfærd og den digitale dannelse. 
Forslag om at vi kunne invitere en fordragsholder til en fælles aften omkring Digital 
dannelse – Lene J vender tilbage. 
 



7) Godkendelse af referat  
 


